
Referat fra Baneudvalgsmøde den 31. august 2021  

 

Til stede: Aage Siig Christensen, Peter Tangaa, John Nellemann, Jacob Tranberg og Ester Kragh 

Ref. Ester Kragh 

 

Dagsorden: 

 

1. Orientering v/ Aage 

2. Orientering v/Peter 

3. Økonomi 

4. Vinterarbejde 

5. Evt. 

6. Næste møde 

 

 

1. Aage orienterede om nyt fra bestyrelsesmødet. Emnet var FRISK, og det handler om at 

fastholde medlemmer. I øjeblikket er der 932 medlemmer og 57 under uddannelse, så det 

tegner positivt for klubbens økonomi. 

Taget på den gamle del af klubhuset skal skiftes. 

Det næste bestyrelsesmøde skal handle om hvordan den fremtidige bestyrelse skal 

organiseres. 

 

2. Peter orienterede om påtænkte projekter. Etablere en vold og plante træer på hul 14 over 

mod køreteknisk anlæg. 

Greens er nogle steder ret ujævne, det kan skyldes vejret, biller og almindeligt slid. 

Man regner også snart med at gå i gang med grøfteprojektet på hul 12, 15 og 17 

Håber den bedre økonomi i klubben kan give mulighed for at komme i gang. 

 

3. Som nævnt under punkt 1, så er der håb om overskud i år i klubben 

 

4. Som nævnt under punkt 2, så er man klar til vinterarbejde. 

 

 

5. Ikke noget under evt. 

 

6. Næste møde: 12. oktober 2021      

 


